

第 11 届世界华人药物化学研讨会

(第二轮通知)

由中国药学会药物化学专业委员会主办，郑州大学承办的“第 11 届世界华人药物化学研讨会 (ISCMC2018)”，定于 2018 年 8 月 24~26 日在河南省黄河迎宾馆召开。届时将邀请药物化学相关领域的海内外知名专家学者做大会报告和邀请报告，交流展示国际、国内药物化学与化学生物学研究新成果、新进展、新技术、新经验，分析研讨国际药物化学的发展趋势和前沿动向，以及所面临的机遇、挑战和发展。本届会议将为全球华人药物化学工作者提供开展学术交流、沟通研究信息、切磋经验体会、加强国际合作和推动成果转化的平台，有助于促进全球华人药物化学工作者及时把握国际学科发展新趋势，增进世界关注全球华人药物化学研究成果。会议将设企业专场、青年学者专场、美国化学会专场，并评选优秀墙报奖和优秀青年学者报告奖。

“轩辕故里，绿城郑州”，大会组委会热诚欢迎海内外药物化学界同仁光临本次盛会。会议筹备工作目前正在稳步进行，大会组委会现发布本次会议的第二轮通知。

一、会议主题

瞄准药物化学前沿，迈向原始创新时代。

二、会议议题

1. 药物设计发现的新策略、新方法和新技术
2. 药物先导化合物发现与优化
3. 天然药物研究
4. 药物合成新方法、新工艺
5. 药物新靶点发现确认及成药性研究
6. 基于表观遗传、肿瘤免疫的药物发现
7. 临床候选新药研究
8. 化学生物学研究

三、会议组织机构

1. **主办单位** 中国药学会药物化学专业委员会

2. **承办单位** 郑州大学

3. **协办单位** 河南省药学会

药物关键制备技术教育部重点实验室

新药创制与药物安全性评价河南省协同创新中心

4. **大会主席**：陈凯先

5. **学术委员会**

主席：张礼和 王少萌 陈基旺

委员（按照姓氏笔画排名）：

丁克 丁胜 于广利 王一涛 王炳和 王锐 尤启冬 方浩 尹大力
朴虎日 朱依淳 刘刚 刘克良 刘宏民 刘新泳 孙宏斌 苏慰国 李中军

李英霞 李 松 李卓荣 李建其 杨胜勇 吴 勇 吴豫生 沈竞康 张汉承
 张明强 张亮仁 张绪穆 张 翱 陈芬儿 陈凯先 邵黎明 周虎臣 周海兵
 周德敏 赵临襄 胡文浩 柏 旭 柳 红 俞永平 秦 勇 顾记华 徐云根
 徐柏龄 徐耀昌 郭宗儒 黄志纾 盛春泉 常俊标 蒋华良 程卯生 鲁先平
 曾诚齐 黎 健 戴伟民

6. 组织委员会

主 席：常俊标 沈竞康 刘宏民

秘书长：赵临襄 张雁冰

委员（按照姓氏笔画排名）：

丁 克 王仪蓉 尤启冬 可 钰 刘丰五 杜 娟 李 雯 张广政 张明强
 张秋荣 张亮仁 张振中 阿有梅 周德敏 赵 文 徐云根 徐海伟 唐国志
 程卯生 黎 健

四、会议初步日程

时间	会议议程	
8月23日	药物化学专业委员会专家报到	
8月24日	全天	注册报到
	上午	药物化学专业委员会全体会议
	下午	青年学者论坛、评奖
8月25日	上午	开幕式，大会报告
	下午	ACS 大会报告
	晚上	联谊活动、自由交流
8月26日	上午	分会场报告、墙报展讲、自由交流
	下午	分会场报告和大会报告、闭幕式

大会报告

报告人	单位与机构
张礼和	中国科学院院士，北京大学教授
蒋华良	中国科学院院士，中国科学院上海药物研究所研究员
岳建民	中国科学院院士，中国科学院上海药物研究所研究员
Shaomeng Wang	Professor, University of Michigan, Ann Arbor Editor-in-Chief, Journal of Medicinal Chemistry
James Chih-Hsin Yang (杨志新)	Professor, National Taiwan University Hospital
Chi-Ying F. Huang (黄奇英)	Professor, National Yang-Ming University
Binghe Wang	Professor, Georgia State University Editor-in-Chief, Medicinal Research Reviews
Dennis C. Liotta	Professor, Emory University Editor-in-Chief, ACS Medicinal Chemistry Letters
Brian Blagg	Professor, University of Notre Dame Associate Editor, Journal of Medicinal Chemistry
Jian Jin	Professor, The Icahn School of Medicine at Mount Sinai, New York City
常俊标	河南师范大学教授

五、征文要求

1. 会议语言为英语。
2. 投稿论文应保持科学性、先进性、创新性，未在国内外学术刊物上公开发表或在国际、国内学术会议上报告。
3. 论文摘要格式: 需提供英文论文详细摘要 A4 纸 1 页, 上下各空 3 cm, 左右空 2.5 cm, 段前段后设置均为零。请用 Word 软件录入, 格式同 *J.Med.Chem.* 投稿要求, 摘要模板请从会议网站下载。
4. 欢迎所有参会者提交摘要, 投稿网址: <http://iscmc2018.zzu.edu.cn>, 不接收纸质稿件。论文摘要投稿截止日期为 2018 年 6 月 30 日。会议组委会将聘请相关学者、专家组成论文评审小组, 对投稿论文进行评审。会议论文一经录用, 将编辑成会议论文摘要集。
5. 鼓励青年学者和相关专业研究生提供墙报展讲, 内容应与会议摘要相关, 规格 90 cm (宽) x 120 cm (高), 墙报模板请从会议网站下载。

六、会议注册

本次会议采取网上报名注册(官方主页或微站), 请参会代表于 2018 年 8 月 24 日前在网上注册; 2018 年 6 月 30 前注册并汇款会务费优惠。

会议官方主页: <http://iscmc2018.zzu.edu.cn>

会议官方微信站:



会务费

注册类别	6 月 30 日前 注册并汇款	6 月 30 日后 及现场注册并付款
内地及港澳台地区一般代表	1500 RMB	2000 RMB
内地及港澳台地区学生代表 (凭有效学生证件)	900 RMB	1200 RMB
内地及港澳台地区陪同人员	500 RMB	800 RMB
国外一般代表	260 USD	300 USD
国外学生代表(凭有效学生证件)	150 USD	200 USD
国外陪同人员	100 USD	130 USD

- 注: 1. 以上费用包含会议程序册、电子版论文集以及会场使用费用;
2. 现场注册仅接受刷卡;
3. 台湾代表注册请联系王仪蓉女士(电子邮箱: wang.ijung@gmail.com, 电话: +886 2 23655677 分机 200, 手机: +886 921088920)。

缴费方式

1、对公转帐

开户名称：河南省黄河迎宾馆

开户行：上海浦东发展银行股份有限公司郑州花园路支行

帐号：7611 0078 8018 0000 0060

汇款用途（请务必标注）：ISCMC2018 会务费（单位，姓名）

2、现场注册缴费

现场注册缴费仅接受刷卡。

注：1.汇款后请将汇款底单扫描件上传至官方网站，并填注开票单位及税号信息；

2.注册成功后网站将会自动为代表生成唯一的二维码，携带二维码信息可以在现场完成一站式注册。

七、交通住宿

会议地点：河南省黄河迎宾馆。地址：河南省郑州市惠济区迎宾路1号。

与会代表请自行预定住宿，费用自理。交通及住宿详细信息请登录官方网站查阅。

八、参展信息

会议组委会为企事业单位提供广告宣传和产品展示机会，提供展位（3m x 3m），具体事宜请与刘丰五老师联系（电话：+86 15838055602，Email：fwliu@zzu.edu.cn）

九、会议联系人

徐海伟	+86 13526596725	会议注册
李雯	+86 15938720821	会务及交通住宿
张秋荣	+86 17788165648	论文投稿
刘丰五	+86 15838055602	企业参展
可钰	+86 17703814415	墙报展板
宋慧萍	+86 15838253804	缴费财务

传真：+86 371 67739546

Email: ISCMC2018@126.com



11th International Symposium for Chinese Medicinal Chemists 2018 (ISCMC2018)

(Second Official Announcement)

The 11th International Symposium for Chinese Medicinal Chemists 2018 (ISCMC2018) will be held on August 24-26th, 2018, in The Henan Yellow River Yingbin Grand Hotel of Zhengzhou city, Henan Province, China. This symposium is organized by Committee of Medicinal Chemistry of Chinese Pharmaceutical Association and will be hosted by Zhengzhou University. A great number of prestigious Chinese medicinal chemists from all over the world will be invited for plenary and session presentation at the conference. Topics about the most up-to-date international and national progress, achievement, novel technologies, experiences and hot spots related to, but not limit to medicinal chemistry will be presented and discussed in this great symposium. The outgoing opportunities, challenges and perspectives within this area will also be addressed. It is truly believed that the coming great event will become a good platform for global Chinese medicinal chemists to communicate in common interest research, discuss experiences and lessons, enhance international collaboration and prompt scientific translation. It is also a good chance for young scientists to develop their career and make good friends in the fields. ISCMC2018 will include 8 following sessions, ACS special session, industrial session.

Therefore, the organizing committee would like to warmly welcome medicinal chemistry friends and fellows from all over the world to join us for this great symposium in Zhengzhou, the center and beautiful green city of China.

1. Theme of ISCMC2018: Focusing on the frontier, marching on innovations.

2. Sessions of ISCMC2018

- 1) Novel methods, strategies and technologies for drug design and discovery
- 2) Lead compound discovery and optimization
- 3) Natural products research
- 4) Novel methods and techniques for drug synthesis
- 5) New druggable target evaluation and potential drug study
- 6) Novel Drug discovery in Epigenetics and Cancer Immunology
- 7) Candidates for Clinical Trials
- 8) Hot topics and perspectives in Chemical Biology

3. Organizing committees of ISCMC 2018

Original organization: Medicinal Chemistry of Chinese Pharmaceutical Society

Executive organization: Zhengzhou University

Co-Executive organizations:

Henan Pharmaceutical Society

Key Laboratory of Advanced Drug Preparation Technologies, Ministry of Education of China

Co-innovation Center of Henan Province for New drug R & D and Preclinical Safety

Conference President: Kaixian Chen

Scientific Committee:

Chairmen: Lihe Zhang, Shaomeng Wang, Jiawang Chren

Members:

Ao Zhang, Binghe Wang, Boling Xu, Chengqi Zeng, Chunquan Sheng, Dali Yin, Demin Zhou, Fener Chen, Gang Liu, Guangli Yu, Haibing Zhou, Hancheng Zhang, Hao Fang, Hong Liu, Hongbin Sun, Hongmin Liu, Hualiang Jiang, Huchen Zhou, Huri Piao, Jian Li, Jianqi Li, Jih-Hwa Guh, Jingkang Shen, Junbiao Chang, Kaixian Chen, Ke Ding, Keliang Liu, Liangren Zhang, Liming Shao, Linxiang Zhao, Maosheng Cheng, Mingqiang Zhang, Qidong You, Rui Wang, Sheng Ding, Shengyong Yang, Song Li, Weiguo Su, Weimin Dai, Wenhao Hu, Xianping Lu, Xinyong Liu, Xu Bai, Xumu Zhang, Yaochang Xu, Yingxia Li, Yitao Wang, Yizhun Zhu, Yong Qin, Yong Wu, Yongping Yu, Yungen Xu, Yusheng Wu, Zhishu Huang, Zhongjun Li, Zongru Guo, Zuorong Li

Organizing committee:

Chairs: Junbiao Chang, Jingkang Shen, Hongmin Liu

Executive Secretaries: Linxiang Zhao, Yanbing Zhang

Executive Committee:

Demin Zhou, Fengwu Liu, Guangzheng Zhang, Haiwei Xu, I-Jung(Rachel) Wang, Jian Li, Juan Du, Ke Ding, Liangren Zhang, Maosheng Cheng, Mingqiang Zhang, Qidong You, Qirong Zhang, Wen Li, Wen Zhao, Youmei A, Yu Ke, Yungen Xu, Zhenzhong Zhang, Guozhi Tang

4. Meeting Preliminary Agenda

Date	Meeting Programs	
Aug. 23 rd	Registration for the Committee Members of CPA Medicinal Chemistry	
Aug. 24 th	8:00 am - 22:00 pm	Registration
	8:00 am - 12:00 am	Meeting for the Committee Members of CPA Medicinal Chemistry
	14:00 pm-18:00 pm	Symposium and Final Competition for Young Investigator Award
Aug. 25 th	8:00 am - 12:00 am	Opening Ceremony and Plenary Sessions
	14:00 pm - 18:00 pm	ACS Special Sessions
	19:00 pm -21:00pm	Party and Free communication time
Aug. 26 th	8:00 am - 12:00 am	Special Programs Poster Exhibitions Free Communication time
	14:00 pm - 18:00 pm	Special Programs Plenary Sessions Closing Ceremony

Plenary Sessions

Speakers	Titles and Current Positions
Lihe Zhang	Academician of Chinese Academy of Sciences, Professor of Beijing University
Hualiang Jiang	Academician of Chinese Academy of Sciences, Professor of Shanghai Institute of Meteria Medica
Jianmin Yue	Academician of Chinese Academy of Sciences, Professor of Shanghai Institute of Meteria Medica
Shaomeng Wang	Professor, University of Michigan, Ann Arbor Editor-in-Chief, Journal of Medicinal Chemistry
James Chih-Hsin Yang	Professor, National Taiwan University Hospital
Chi-Ying F. Huang	Professor, National Yang-Ming University
Binghe Wang	Professor of Georgia State University Editor-in-Chief, Medicinal Research Reviews
Dennis C. Liotta	Professor, Emory University Editor-in-Chief, ACS Medicinal Chemistry Letters
Brian Blagg	Professor, University of Notre Dame Associate Editor, Journal of Medicinal Chemistry
Jian Jin	Professor, The Icahn School of Medicine at Mount Sinai, New York City
Junbiao Chang	Professor of Henan Normal University

5. Scope, requirements and Deadline of conference abstract submission

- 1) Meeting and Abstract Language: English
- 2) All submitted conference papers should be scientifically sound, advanced and innovative. The content should not be published or presented in international/national conferences.
- 3) Formats for conference abstracts: please prepare the one-page English conference abstract according to the format of the *J. Med. Chem.* and provide in .doc file (A4, up and down margin: 3cm, left and right margin: 2.5 cm).
- 4) The abstract submission deadline is Jun. 30th, 2018. All submitted abstracts will be subjected to rigorous peer review. The accepted abstracts will be included in the conference proceedings. The model of abstracts can be downloaded from the meeting conference website.
- 5) Posters will be strongly encouraged for young investigators and graduate students. The contents of the posters will fit to the scope of the meeting with good English expression. The size of the poster should be 90cm(W) and 120cm(H) with clear megapixel. The model of posters can be downloaded from the meeting conference website.

6. Conference Registration

Registration will be available on the official conference website and mobile website ! Please finish your online registration by Aug. 24th, 2018. Registration fee discount will be provided if you register and pay before the date of Jun. 30th, 2018.

Conference official website: <http://iscmc2018.zzu.edu.cn>

Conference official mobile website 2-D code:



Registration Price in detail:

	Register & Remit before June 30, 2018	On-site registration & Remittance after June 30, 2018
General Representatives of Mainland, Hong Kong and Macao	1500 RMB	2000 RMB
Student Representatives of Mainland, Hong Kong and Macao (with valid student id)	900 RMB	1200 RMB
Entourage of Mainland, Hong Kong and Macao	500 RMB	800 RMB
Oversea Representatives	260 USD	300 USD
Oversea Student Representatives	150 USD	200 USD
Oversea Entourage	100 USD	130 USD

- Ps: 1. The registration fee includes: meeting program brochure, electronic conference abstract book and free participation for all of the sessions.
2. Cash only for on-site registration.
3. For Taiwanese participants, please contact Dr. I-Jung(Rachel) Wang (Tel: +886 2 23655677 #200, Mobile: +886 921088920, Email: wang.ijung@gmail.com)

Payment methods

A. Electronic payment:

Name: Henansheng Huanghe Yingbin Hotel

Bank: Shanghai Pudong Development Bank Zhengzhou Huayuan Road Branch

Account number: 7611 0078 8018 0000 0060

Please remember to label your check: For ISCMC2018 registration (Current employer and Name)

B. On-site payment:

On-site ATM card only payment will be available on conference dates.

- Ps:1. After the payment, please scan your payment receipt and upload to the official website of this meeting and remember to put on your name, tax payment ID and number.
2. After the successful registration in the website, a special 2-D barcode will be generated, which is the only information that you need for your on-site registration.

7. Conference Location

Conference main hotel: Henan Yellow River Yingbin Grand Hotel

Address: Yingbin Road No. 1, Zhengzhou City, Henan Province, China.

The conference special discount will be available in the hotel. You may also go to the website of the meeting for more detail information about housing and transportation.

8. Exhibition

Exhibition site with 3x3 square meters will be provided for each enterprise. For more detail, please contact Dr. Fengwu Liu (Tel: +86 15838055602, Email: fwliu@zzu.edu.cn)

9. Contact persons:

Haiwei Xu	+86 13526596725	Registration
Wen Li	+86 15938720821	Housing and address
Qirong Zhang	+86 17788165648	Abstract Submission
Fengwu Liu	+86 15838055602	Exhibition
Yu Ke	+86 17703814415	Posters
Huiping Song	+86 15838253804	Payments and Prices

Fax: +86 371 67739546

Email: ISCMC2018@126.com

The organizing committee of the 11th International Symposium for Chinese Medicinal Chemists
Institute of Drug Discovery & Development, Zhengzhou University
School of Pharmaceutical Sciences, Zhengzhou University

